

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 52

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 52

1950

I. No. 768

TABLE OF CONTENTS

I

Agreement registered on 19 April 1950

No. 768. Norway and Union of Soviet Socialist Republics :

Page

Final Protocol of the Mixed Soviet-Norwegian Commission, Descriptive Protocol with annexes, 415 Protocols describing the frontier marks and an album of maps and triangulation diagrams constituting an agreement for the demarcation of the State frontier between the two countries. Signed at Moscow on 18 December 1947

Exchange of notes signifying the approval of the above-mentioned agreement by both Governments. Moscow, 23 May 1949

3

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 52

1950

I. N° 768

TABLE DES MATIÈRES

I

Accord enregistré le 19 avril 1950

N° 768. Norvège et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Page

Protocole final de la Commission mixte soviéto-norvégienne, Protocole descriptif avec annexes, 415 protocoles donnant une description des marques frontières, et atlas contenant les cartes géographiques et géodésiques, constituant un accord relatif à la démarcation de la frontière d'Etat entre les deux pays. Signés à Moscou, le 18 décembre 1947

Echange de notes communiquant l'approbation de l'accord susmentionné par les deux Gouvernements. Moscou, 23 mai 1949. . .

3

NOTE

Unless otherwise indicated, the translation of the original texts of treaties, etc., published in this Series, have been made by the Secretariat of the United Nations.

NOTE

Sauf indication contraire, les traductions des textes originaux des traités, etc., publiés dans ce Recueil, ont été établies par le Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies.

I

Agreement

registered

on 19 April 1950

No. 768

Accord

enregistré

le 19 avril 1950

N° 768